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 W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 25 lutego 2021r. w sprawie oświetlenia i nawierzchni w 

ulicy Uroczej, uprzejmie informuję, że w budżecie miasta na rok bieżący nie ma zapisów dotyczących 

realizacji inwestycji drogowej w tej ulicy. 

Kwestia oświetlenia ulicznego zostanie przeanalizowana i wzięta pod uwagę przy tworzeniu projektu 

budżetu na lata przyszłe. Natomiast wykonanie docelowej nawierzchni jezdni w ulicy Uroczej wymaga 

zapewnienia odwodnienia drogi. Zgodnie z opracowaną koncepcją w ulicach osiedla między ul. 

Mazowiecką i Miłą przewiduję się budowę kanalizacji deszczowej z odprowadzeniem wód w kierunku ulicy 

Rybickiego. Zatem bez budowy kanalizacji deszczowej  w ulicy Łąkowej, Miłej do ul. Rybickiego, która 

odprowadzi także wody opadowe z ulicy Uroczej, nie można wykonać docelowej nawierzchni w ulicy Milej. 

Należy dodać, że tylko kompleksowe podejście do problemu odwodnienia i budowy docelowych 

nawierzchni w tym osiedlu, zapewni oczekiwane efekty. 
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